



News From Your Municipality

ALWAYS BE PRUDENT

NOVEMBER 2025

ISSUE NO.131

COMMUNITY INFORMATION

Taxes can be conveniently paid online or via etransfer. You can come in and pay using debit, cheque or cash. Visa now accepted with a 2.4% surcharge. Upcoming Council

For upcoming events and activities please contact: St. Laurent Recreation Director Tammy Hiebert sld.recdirector@mymts.net Text or call 204-739-3583

Please check St. Laurent & District Recreation Commissions Facebook page or the Recreation bulletin board at the Welcome Centre for updates

RM Staff

Billie Jean Oliver, CAO
Amanda Place, Office Clerk
Paul Belair, Admin/ACAO
Denise Allard, EDO

Contact us:
Phone: 204-646-2259
Fax: 204-646 2705
Email: admin@rmstlaurent.com
Website: www.rmstlaurent.com

16 Veterans Memorial Rd. Box 220 St. Laurent, MB R0C 2S0

LIBRARY SERVICES IN ST. LAURENT

The Rural Municipality of St. Laurent is pleased to announce that we are now officially part of the South Interlake Regional Library District!!!

Being part of this district allows ratepayers from the RM of St. Laurent to attend both the Stonewall and Teulon libraries and the bookmobile will be attending the RM of St. Laurent on a rotational basis, with a plan to renovate and upgrade the Old Town Hall to a functional and fully operational library within the next 1-2 years.

Whether you're a student, a parent, a lifelong learner, or simply love to read, this new service will bring access to books, digital resources, and educational programs closer to home. Services will include:

- Borrowing books, audiobooks, and DVDs
- Access to computers and free Wi-Fi
- Children's storytime and literacy programs
- Workshops, community events, and more!

Membership – Library memberships for adults and children are free of charge to anyone who is a resident or pays property or business taxes in the South Interlake Regional Library catchment area which includes St. Laurent. In order to apply for a membership, you will need to show acceptable identification that includes your name and current address. Children under the age of 16 need parental consent so the parents ID will be acceptable. Both Schools in St. Laurent have signed up their students.

Seasonal Membership – The Library may issue seasonal or short-term family memberships to temporary residents of the library catchment area for a fee. The charge of approximately \$20.00 is issued for a 3-month period.

For more information, contact us at:

• admin@rmstlaurent.com

• (204) 646-2259

Let's turn the page together on a new chapter for St. Laurent!

MERRY CRAFTERS CRAFT & BAKE SALE
HO HO HO

SILENT AUCTION
50/50
CANTEEN
KIDS CRAFT TABLE & FACE PAINTING

DEC 7TH, 2025
10AM - 3PM

ST LAURENT RECREATION CENTRE

\$20 per table \$30 for 2 tables plus donation
please contact Tammy Hiebert for application rec@rmstlaurent.com

TO REGISTER YOUR PROPERTY OR MAKE NOMINATION PLEASE
EMAIL REC@RMSTLAURENT.COM

5TH ANNUAL LIGHT UP OUR TOWN EVENT

ST LAURENT & OAKPOINT DATE DEC 13, 2025



St. Laurent Minor Hockey Presents Breakfast with Santa

Saturday December 6, 2025 St. Laurent Recreation Centre Buffet style breakfast served 9am-10am Entertainment/Santa/Draws 10am-11:30am Under 5 Free \$10 Youth \$15 Adult

Everyone Welcome



“Sole”ful Foot Care By Allyson MOBILE FOOT CARE SERVICES

Providing service to St Laurent and surrounding communities

ALLYSON VAN DINOTHER

RN BN FCN

(431) 277-5734

solefulfootcarebyallyson@gmail.com

For anyone wanting to start a business and needing financial assistance, you may contact the following services available to our Municipality.

<https://cfmanitoba.ca/west-interlake-services/west-interlake-business-services>

<https://www.cdem.com/>

Part-time assistant employment Western Interlake Planning District

To apply for this opportunity send your resume to: wipd@mymts.net or drop off at the Western Interlake Planning District office at #16 Veterans Memorial Rd in the Recreation Centre, St. Laurent, MB, during regular office hours.

**This position will be open until filled.
Start date TBD.**

For a detailed job description please contact the WIPD at 204 646 2615 or the RM office at 204 646 2259

JIGGING CLASSES

Ages 4-7

This class is for beginners with no prior experience
The St Laurent & District Recreation Commission is covering the fees! This is a one time opportunity! (\$75 refundable deposit upon attendance & must reside within the Municipality of St. Laurent)

Dec 4, 11, 18

Jan 8, 15, 22

St. Laurent School

5:30pm-6:00pm



To Register contact: rec@rmstlaurent.com

Limited

to 10 Spots!

Commission de Loisirs et de Jeux Laurentides St. Laurent & District Recreation Commission



Nouvelles de votre municipalité

TOUJOURS PRUDENT

NOVEMBRE 2025

PUBLICATION NO.131

RENSEIGNEMENTS COMMUNAUTAIRES

Les taxes peuvent être réglées facilement en ligne ou par virement électronique. Vous pouvez payer par carte de débit, par chèque ou en espèces. Les cartes Visa sont maintenant acceptées avec une majoration de 2,4 %. Prochaine réunion du conseil en août. 6, 2025

Pour connaître les événements et activités à venir, veuillez contacter : Tammy Hiebert, directrice des loisirs de Saint-Laurent, sld.recdirector@mymts.net

Envoyez un texto ouappelez le 204-739-3583

Consultez la page Facebook de la Commission des loisirs de Saint-Laurent et du district ou le babillard des loisirs du centre d'accueil pour obtenir des informations actualisées.

Personnel de la M.R.

Billie Jean Oliver,

AAP

Amanda Place,

Employé de bureau

Paul Belair,

Admin/AAP

Denise Allard

ADE

Contactez-nous:

Télé: 204-646-2259

Fax: 204-646 2705

Courriel:

admin@rmstlaurent.com

Siteweb:

www.rmstlaurent.com

16 Route
commémorative des
anciens combattants
Boîte 220

St. Laurent, MB R0C 2S0

SERVICES DE BIBLIOTHÈQUE À SAINT-LAURENT

La municipalité rurale de Saint-Laurent est heureuse d'annoncer qu'elle fait désormais officiellement partie du district de la bibliothèque régionale du Sud d'Interlake ! L'appartenance à ce district permet aux contribuables de la municipalité rurale de Saint Laurent de fréquenter les bibliothèques Stonewall et Teulon, et le bibliobus desservira la municipalité rurale de Saint Laurent à tour de rôle. Un plan prévoit la rénovation et la modernisation de l'ancien hôtel de ville afin d'en faire une bibliothèque fonctionnelle et pleinement opérationnelle d'ici un à deux ans.

Que vous soyez étudiant, parent, apprenant tout au long de votre vie ou simplement passionné de lecture, ce nouveau service vous permettra d'accéder plus facilement aux livres, aux ressources numériques et aux programmes éducatifs, près de chez vous. Les services proposés incluent :

- Emprunter des livres, des livres audio et des DVD
- Accès aux ordinateurs et Wi-Fi gratuit
- Programmes d'alphabétisation et de contes pour enfants
- Ateliers, événements communautaires et bien plus encore !

Adhésion – L'adhésion à la bibliothèque est gratuite pour les adultes et les enfants résidant ou payant des taxes foncières ou commerciales dans la zone de desserte de la bibliothèque régionale de South Interlake, qui comprend St. Laurent. Pour s'inscrire, vous devrez présenter une pièce d'identité valide indiquant votre nom et votre adresse actuelle. Les enfants de moins de 16 ans doivent fournir une autorisation parentale ; la pièce d'identité du parent sera alors acceptée. Les deux écoles de St. Laurent ont inscrit leurs élèves.

Abonnement saisonnier – La bibliothèque peut délivrer des abonnements saisonniers ou familiaux de courte durée aux résidents temporaires de son secteur de desserte, moyennant des frais. Le coût est d'environ 20 \$ pour une période de trois mois.

Pour plus d'informations, contactez-nous à :

admin@rmstlaurent.com

(204) 646-2259

MERRY CRAFTERS CRAFT & BAKE SALE
HO HO HO

SILENT AUCTION 50/50
CANTEEN
KIDS CRAFT TABLE & FACE PAINTING

DEC 7TH, 2025
10AM - 3PM

ST LAURENT RECREATION CENTRE

\$20 per table \$30 for 2 tables plus donation
please contact Tammy Hiebert for application rec@rmstlaurent.com

TO REGISTER YOUR PROPERTY OR MAKE NOMINATION PLEASE
EMAIL REC@RMSTLAURENT.COM

5TH ANNUAL LIGHT UP OUR TOWN EVENT

ST LAURENT & OAKPOINT DATE DEC 13, 2025

“Sole”ful Foot Care
By Allyson
MOBILE FOOT CARE SERVICES
Providing service to St Laurent and surrounding communities
ALLYSON VAN DINOTHER
RN BN FCN (431) 277-5734
solefulfootcarebyallyson@gmail.com

Pour toute personne souhaitant créer une entreprise et ayant besoin d'une aide financière, vous pouvez contacter les services suivants offerts par notre municipalité.

<https://cfmanitoba.ca/west-interlake-services/west-interlake-business-services>

<https://www.cdem.com/>



L'association de hockey mineur de St. Laurent présente :

Petit-déjeuner avec le père Noël

Samedi 6 décembre 2025, Centre récréatif de St. Laurent

Petit-déjeuner buffet servi de 9 h à 10 h

Animations, présence du père Noël et tirages au sort

De 10 h à 11 h 30 :

Gratuit pour les moins de 5 ans

10 \$ pour les jeunes

15 \$ pour les adultes

Bienvenue à tous !

JIGGING CLASSES

Ages 4-7

This class is for beginners with no prior experience
The St Laurent & District Recreation Commission is covering the fees! This is a one time opportunity! (\$75 refundable deposit upon attendance & must reside within the Municipality of St.Laurent)

Dec 4, 11, 18

Jan 8, 15, 22

St.Laurent School

5:30pm-6:00pm



To Register contact: rec@rmstlaurent.com

Limited

to 10 Spots!

Offre d'emploi d'assistant à temps partiel

District de planification de Western Interlake

Pour postuler, veuillez envoyer votre curriculum vitæ à wipd@mymts.net ou le déposer au bureau du District de planification de Western Interlake, situé au 16, Route commémorative des anciens combattants, dans le centre récréatif de St. Laurent (Manitoba), durant les heures d'ouverture.

Ce poste restera ouvert jusqu'à ce qu'il soit pourvu. La date d'entrée en fonction sera déterminée ultérieurement.

Pour obtenir une description de poste détaillée, veuillez communiquer avec le District de planification de Western Interlake au 204 646-2615 ou avec le bureau de la municipalité rurale au 204 646-2259.